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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το Πρακτικό Συνεδρίασης του  Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Αγίων Θεοδώρων του Δήμου Λουτρακίου-Περαχώρας - Αγίων Θεοδώρων  
αριθμός 16 της 27-10-2017.
 

ΑΠΟΦΑΣΗ -36-

ΘΕΜΑ 1ο   Περί: «Ενημέρωσης σχετικά με υποθέσεις και προβλήματα της 
                 Δημοτικής Κοινότητας  ».

                                           
  Στους Αγίους  Θεοδώρους  και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Συμβουλίου 
της Δημοτικής Κοινότητας Αγ. Θεοδώρων,του Δήμου Λουτρακίου-Περαχώρας 
-Αγ. Θεοδώρων συνήλθε σήμερα την 27η του μηνός Οκτωβρίου έτους 2017 
ημέρα Παρασκευή  και ώρα 19.00 σε δημόσια τακτική συνεδρίαση το 
Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας ύστερα από την αριθμ.  22117/23-10-
2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Συμβουλίου της Δημοτικής 
Κοινότητας κ. Αριστείδη Κωνσταντή – Σκουλικαρίτη του Γεωργίου, που 
επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 83,88 και 89 του 
Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) νόμιμα και εμπρόθεσμα στους Συμβούλους της 
Δημοτικής Κοινότητας και αναρτήθηκε στον πίνακα ανακοινώσεων του 
γραφείου της Δημοτικής Κοινότητας.
Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης.

Παρόντες :  1) Αριστείδης Κωνσταντής-Σκουλικαρίτης 2)  Αναστάσιος  
                     Τσίτσης) 3) Άγγελος Μποζίκης, Σωτήριος 
                      Λημνιώτης   
   
Απόντες :   1) Σωτήριος Λημνιώτης,2) Αγαθονίκη Σπανίδου   

  

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία ,δεδομένου ότι επί 
συνόλου πέντε (5) μελών του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Αγίων 
Θεοδώρων βρέθηκαν παρόντα   τρία (3) μέλη.
 Επί του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη στα 
μέλη του συμβουλίου ότι λόγω έλλειψης θεμάτων για τον μήνα Οκτώβριο 
συγκάλεσε το Τοπικό Συμβούλιο ώστε να τους ενημερώσει σχετικά με 
υποθέσεις και προβλήματα της Δημοτικής Κοινότητας, και ανέφερε τα κάτωθι: 



1) Ενημέρωσε τους συμβούλους και τους πολίτες σχετικά με το σοβαρό 
πρόβλημα λειψυδρίας στην Δημοτική Κοινότητα και τις διαδικασίες που 
κάνει ο Δήμος ώστε να μειωθεί το πρόβλημα καταφεύγοντας στην 
διαδικασία των δοκιμαστικών γεωτρήσεων σε διάφορα σημεία που 
υποδεικνύει το Ι.Γ.Μ.Ε., καθώς και στην διαδικασία της προμήθειας 
δεύτερης αφαλάτωσης.

2) Αναφέρθηκε στις διαδικασίες που γίνονται για την ανάπλαση του 
πεζόδρομου από ( καφετέρια Χριστίνα έως ξενοδοχείο Χανικιάν).

3) Ενημέρωσε ότι ο Δήμος έχει ρίξει και συνεχίζει να ρίχνει άσφαλτο  
τρίμα  σε  δρόμους οικισμών που έχουν σοβαρά προβλήματα . 

4) Ο Δήμος κάνει όλες τις απαραίτητες ενέργειες ώστε να συντηρηθεί ο 
Δρόμος που οδηγεί στο ΠΡΑΘΙ.

5) Ο πρόεδρος έκανε αναφορά σχετικά με το κτίριο και τον προαύλιο 
χώρο του ΟΣΕ στους Αγίους Θεοδώρους τον οποίο έχει ζητήσει ο 
Δήμος ώστε να τον αξιοποιήσει. 

6) Ενημέρωσε τους πολίτες ότι μπορούν να κάνουν αιτήσεις στα ΚΕΠ   
         σχετικά με την διάθεση  καμένων πεύκων από δημοτικό δάσος στην     
         περιοχή  ΘΕΑ ΑΡΤΕΜΙΔΑ , ΜΑΣΙΑΡΙ  και  ΓΕΡΑΝΕΙΑ που έπληξε η 
         φωτιά στους  Αγίους  Θεοδώρους το 2017, ώστε να καλύψουν τις 
         ατομικές ανάγκες των κατοίκων της Περιφέρειας .
        είπε ότι η  υπηρεσία για την διάθεση των καμένων πεύκων είναι το     
        Δασαρχείο οι οποίοι ελέγχουν τις αιτήσεις  των κατοίκων για την 
κοπή    
        των καμένων πεύκων καθώς και για την άδεια και την ποσότητα που 
        αναλογεί στον καθένα .

7) Ενημέρωσε σχετικά με το αλιευτικό καταφύγιο και το στάδιο   
    στο οποίο βρίσκεται η μελέτη του έργου.

       Ο Πρόεδρος αναφέρθηκε σε όλα τα παραπάνω , ενημέρωσε τους    
        συμβούλους και τους πολίτες και δέχθηκε πολλές ερωτήσεις. 

Για αυτό το θέμα συντάχθηκε αυτή η απόφαση που πήρε αύξ. 
Αριθμό 16/36/27-10-2017 και υπογράφεται από τα Μέλη που ήσαν 
παρόντα στη Συνεδρίαση.

Ο Πρόεδρος                                                                            Τα Μέλη

Ακριβές Απόσπασμα
Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου
της Δημοτικής Κοινότητας

ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΗΣ - ΣΚΟΥΛΙΚΑΡΙΤΗΣ
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